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§ 9   

Utredning om parkmiljöavdelningen 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner organisationsutredningen som 

förvaltningens redovisning. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att, inom ramen 

för nuvarande organisation, utforma en handlingsplan för 

genomförande av de kvalitetsförbättringar som föreslås i 

utredningen. 

3. Uppföljning av kvalitetsförändringarna ska återrapporteras 

till stadsdelsnämnden i samband med 2017 års tertialrapport 

1. 

4. Att därutöver anföra 

 

Det är positivt att få ta del av förvaltningens utredning om 

parkmiljöavdelningen. Ett uppdrag som gavs av majoriteten 

i verksamhetsplanen och budgeten för 2016. Vi ser 

framemot att arbetet med kvalitetsförbättringar gällande 

bland annat tydliga samverkansstrukturer, effektiv 

avtalsuppföljning, förbättrad dialog mellan nämnd, 

förvaltning och medborgarna snarast inleds. 

 

Då förvaltningen avser att utforma en handlingsplan så snart 

beslut fattats i nämnden, vilket vi ser som mycket positivt 

önskar vi att återkopplingen kring resultatuppfyllelse 

redovisas i tertialrapport 1. 

 
Ärendet 

I samband med Östermalms stadsdelsnämnds beslut om 

verksamhetsplan och budget för 2016 uppdrog 

stadsdelsnämnden åt förvaltningen att utreda huruvida en 

återflyttning av enheten park och miljö är möjlig. I utredningen 

som har genomförts analyseras dels de ekonomiska 

förutsättningarna för en återflytt och dels de önskemål om 

förbättringar av kvalitet som legat bakom utredningsuppdraget. 

Flera förslag till kvalitetsförbättringar framförs i utredningen, 

med rekommendation om att genomföra dessa skyndsamt. I 

utredningen framhålls att kvalitetsförbättringar uppnås snabbare 

och mer effektivt genom en utveckling av processtyrningen än 

genom organisatoriska förändringar. En återflyttning av enheten 

beräknas även innebära en kostadsökning på cirka 250 000 

kronor per år för Östermalms stadsdelsnämnd. Förvaltningen 

föreslår därför att nämnden uppdrar åt förvaltningen att, inom 

ramen för nuvarande organisation, utforma en handlingsplan för 

genomförande av de kvalitetsförbättringar som föreslås i 
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utredningen. Förvaltningen föreslår också att uppföljningen av 

kvalitetsförbättringarna ska återrapporteras till nämnden i 

samband med 2017 års tertialrapport 2. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 oktober 2016. 

Dnr 2016-560-1.1. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade att nämnden antar Miljöpartiets, 

Socialdemokraternas och Vänsterpartiets förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) konstaterade att det fanns två förslag till 

beslut, förvaltningens förslag till beslut och Miljöpartiets, 

Socialdemokraternas och Vänsterpartiets förslag till beslut. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit Miljöpartiet, Socialdemokraternas 

och Vänsterpartiets förslag till beslut. 

 
Reservation 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för förvaltningens 

förslag till beslut enligt följande. 

 

1. Nämnden godkänner organisationsutredningen som 

förvaltningens redovisning. 

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen, att inom ramen för 

nuvarande organisation, utforma en handlingsplan för 

genomförande av de kvalitetsförbättringar som föreslås i 

utredningen. 

3. Uppföljningen av kvalitetsförbättringarna ska 

återrapporteras till nämnden i samband med 2017 års 

tertialrapport 2. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) anmälde att om han hade tjänstgjort i 

nämnden hade han ställt sig bakom förvaltningens förslag till 

beslut. 

 

 

 

 


